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To:

ass
@minvws.n]

Cc: EET @minvwsnl]: @minvws.ni]; IEEE, BE.
BEI miinl} Aro IE(BED)
From: Jonge, H.M. de (Hugo)

Sent: Tue 1/12/2021 8:59:06 PM

Subject: RE: CureVac surplus

Received: Tue 1/12/2021 8:59:06 PM

Als er kans is op levering in het tweede kwartaal (kans, geen zekerheid) dan moeten we het doen.

Alles wat zou kunnen helpen om iedereen voor de zomer gevaccineerd te hebben moeten we aangrijpen. Dat zou namelijk
FANTASTISCH ain.

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Van:BE.BEJEBEN ominvws nl>

Datum: dinsdag 12 jan. 2021 9:57 PM

Aan: Jonge, H.M.de (Hugo)
<A

A (@minvws nl>CLE oie EEE mem
Sim leben dy CRW iE (EAS A, [rte cersnl>

Onderwerp: RE: CureVac surplus

Hugo,

Dat ligt aan de markttoelating.

We hebben CureVac vanwege problemen met fase 3 studies, in onze prognoses nu naar achteren geschoven.

Markttoelating niet voor mei/juni verwacht.

En als aangegeven, verwachting is nu eerst AZ, dan Janssen (maart/april markttoelating verwacht) en dan pas CureVac.

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Van: Jonge, H.M. de (Hugo) <JIENEEIN@ minvws.ol>
Datum: dinsdag 12 jan. 2021 9:49 PM

Onderwerp: RE: CureVac surplus

wo IEEE
In welk kwartaal hebben we ze te verwachten?

Girt. Hugo

Verzonden met BlackBerry Work

(www .blackberry.com)
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van: [EDN E. IEEE@ minvws.nl>
Datum: dinsdag 12 jan. 2021 9:45 PM

Aan: Jonge, H.

2 Em)
(@minvws.nl>invws.nl>,

Onderwerp: FW: CureVac surplus

Hugo,

Wil je dit nog aanschaffen, of laten lopen?

Advies vanliskIPI lis het niet te doen.

Alsje helemaal het zekere voor het onzekere zou willen nemen kun je het wel doen, verkopen kan tzt ook.

Hoor graag je afweging,

Verzonden: dinsdag 12 januari 2021 21:36

Aan; EMBER SEE inv.

Onderwerp: CureVac surplus

Als gezegd is er mede door de nieuwe deal met Pfizer, weer discussie ontstaan over de verdeling van Curevac, welke nog steeds

is afgerond.

Grofweg is er nog een surplus van 25 miljoen doses te verdelen.

Met name Duitsland, Frankrijk, Denemarken en Zweden opteren hier nu voor.

Indien wij hieraan mee zouden doen, zou ons deel rond de 2 miljoen doses kunnen bedragen.

Een doses CureVac kost €

2 miljoen extra doses kosten dan JIB
Mijn advies is om hier niet voor te opteren.

We hebben er eerder voor gekozen om juist bij Janssen het surplus van andere landen op te kopen.

Dat maakt dat we er van Janssen niet 7,8, maar 11,3 miljoen gaan krijgen.

Daarnaast is de verwachting dat nu eerst Astra-Zeneca en daarna Janssen markttoelating zal gaan krijgen.

In dat geval hebben we uitzicht op 48,7 miljoen vaccins, goed voor 30 miljoen mensen.

BionTech/Pfizer 19,5

Moderna 6,2

AstraZeneca 11,7
Janssen 11,3 (vooralsnog one shot vaccin)

Daarnaast houden we natuurlijk gewoon ons pro rata deel CureVac van 8,6 miljoen.

Zelfs als Janssen het niet zou redden en CureVac wel, dan hebben we nog altijd uitzicht op 46 miljoen vaccins, goed voor 23

miljoen mensen.

Alleen in een scenario dat zowel Astra, als Janssen het niet gaan redden, zijn meer doses Curevac magelijk belangrijk. Die kans

acht ik echter klein.

Ik heb afgesproken het vanavond (per sms)te laten weten of we mee willen doen in het surplus.

Groet
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